
 

Žádost o projednání návrhu - záležitosti jako řádného bodu 
programu ZMM , které se uskuteční dne 22.6.2016 
( předloženo zastupitelem města ) 

Podáno v souladu se Zákonem č. 128/2000 Sb. Zákon o obcích, dle paragrafu 82, písmeno a), toho zákona. 

Název předkládané záležitosti - návrhu : 

Požadavek na starostu města Milevska na předložení 

podrobného hodnocení práce a efektivnosti Městské policie a 

Kamerového systému a předložení konkrétních opatřeních, 

včetně personálního zajištění, které povedou k důrazu na 

zvyšování kvality, efektivity a práce MP a KS s co nejnižšími 

náklady pro město Milevsko v souladu s Programovým 

prohlášením Koalice.  
 

Návrh na usnesení  ZMM:  

ZMM ukládá starostovi  města Milevska,  který je  velitelem MP, dle rozdělení gescí  i gestorem MP 

Milevsko,  v souladu s Programovým prohlášením Koalice, které zní a dává si za úkol mimo jiné : 

Zhodnocení efektivnosti práce úřadu, městské policie a organizací města, důraz na zvyšování 

kvality zajišťovaných služeb s co nejnižšími náklady pro město.  

 

Zajistit, provést a písemně předložit na příštím  zasedání  ZMM, které se uskuteční  

dne 14.9.2016     : 

 

Podrobné písemné zhodnocení práce a efektivnosti Městské policie a 

Kamerového systému ve městě. Současně písemně  předložit  seznam 

konkrétních a termínovaných  opatření včetně personálního zajištění, 

které povedou k důrazu na zajištění a  zvyšování kvality a efektivity 

zajišťovaných služeb a práce MP a KS s co nejnižšími náklady pro 

město Milevsko. 
 

 

 

 Důvodová    z p r á v a    :  

 

MP a KS je plně hrazen z rozpočtu města Milevska. Každoroční objem prostředků vynaložených 

městem Milevskem je v objemu cca 10 000 000,-Kč.  V rámci efektivního nakládání s těmito 

prostředky je žádoucí provést vyhodnocení této  činnosti  tak, aby byl zajištěn příznivý poměr mezi 

kvalitou dodané služby a náklady s tím spojenými.  

 

 



Jedná se o zadání, které slíbila sama stávající radniční koalice ve svém programovém prohlášení. 

Jelikož  uplynula  téměř polovina volebního období a řada bodů programového prohlášení se neplní  

ač práce na započetí jejich plnění mohla být dávno zadána a nic nebrání tomu, aby řada těchto bodů 

byla kontinuálně a paralelně plněna, hnutí ANO 2011 se rozhodlo předložit tento další návrh, stejně, 

tak jako ANO předložilo návrhy směřující ke zlepšení informovanosti a Zajištění Rozvoje města 

Milevska což byly ústřední volební témata i ANO. Návrhy předložené na dubnovém zasedání ZMM 

ke zlepšení Informačních výstupů z RMM a  

Požadavek na vedení města na zajištění rozvoje v souladu s programovým prohlášením koalice, 

nebyly přijaty, ačkoliv nebyly ničím jiným než doslovnou citací ustanoveních Programového 

prohlášení Koalice  a tím i příslibem radniční Koalice. Hnutí ANO 2011, doufá, že tento návrh, který 

je též v souladu s Programovým prohlášením Koalice bude přijat a jeho realizace přispěje ke zlepšení 

efektivnosti a kvality práce MP a KS, což je přínosem pro celé město Milevsko. 

 

 

Dopad do rozpočtu :    kladný 

 

Může dojít k výrazným  úsporám nebo minimálně ke zlepšení rozsahu a kvality služeb při vynaložení 

stejného nebo menšího objemu financí. 

 

Předkladatel :          Tibor   K a l e j a    ,   zastupitel zvolený za hnutí ANO 2011 v Milevsku 

                 

                                   ……………………………………………………………… 

 

V Milevsku dne  :   26. května 2016 

                          

                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


